
 

 الديرة الذاتية والعمسية لديرة الذاتيةا
 لمسدرس السداعد :مشاف مرزة نعسة      

 الاسم :مشاف مرزة نعسة الدعيدي 
 القهمية : عربية 
 الجشدية : عراقية
 الديانة: مدمم 

 4891محل وتاريخ الهلادة :الديهانية/ 
 الحالة الاجتساعية :متزوج ولدية اربع  أطفال 

 02/3/0222:تاريخ التعيين 
  34/2/0222: ستاريخ  الحرهل عمى شهادة البكالهريه 

 4/44/0228تاريخ القبهل بالدراسات العميا: 
 8/8/0240تاريخ الحرهل عمى شهادة الساجدتير :

 
 السشاصب :مقرر قدم الاقتراد

 السؤتسرات والشدوات السذارك بها
الإداريووووة عزووووه مذووووارك مووووع السووووؤتسر العمسووووع ا ول تحوووو  شووووعار  العمووووهم -4

والاقترووادية رزيووزة أساسووية مووع بشوواا الاقتروواد العراقووع سمووع البحوو  السهسووهم  دور 
 الدياحة مع نسه الاقتراد العراقع س .

شوووعار   عزوووه مذوووارك موووع الشووودوة العمسيوووة التوووع أقامهوووا قدوووم الاقترووواد تحووو-0
 الاستثسار موع رأس السوال البذوري رزيوزة أساسوية موع تحقيوي التشسيوة السدوتدامة س 
بالبحوو  السهسووهم  عهالاوود الاسووتثسار البذووري وأترلووا مووع التعموويم وسووه  العسوول مووع 

 بمدان عربية مختارة س.



 تحو   شوعارالودولع الثوامن جامعوة زورب ا  عزه مذوارك موع السوؤتسر العمسوع -3
بالبحووو   لمتحووودي  الإداري والسوووالع والاقتروووادي موووع السجتسوووعس السعرميوووة التؤموووة 

 دور الدياسة السالية والشقدية مع الحد من الزغهط التزخسية مع العرا السهسهم 

لجامعة زرب ا زمية الادارة والاقتراد والسقوام عزه مذارك مع السؤتسر العمسع  -1
الاداريووة والساليووة  التحووهل نحووه اقتروواد الدووه  مووع رووها اسووتثسارات  تحوو  شووعار 
دور الاقتروواد السعرمووع مووع تعزيووز مؤشوورات  التشسيووة سبالبح  السهسووهم والاقترووادية

  البذرية مع رها التحهل نحه اقتراد الده  العرا  دراسة تحميميةس
السذارزة مع السؤتسر العمسع الدولع لجامعة البرورة بالبحو  السهسوهم  معالجوة -5

 هر اس معسالفداد الاداري والسالع من مشظ
  ن الدوادس لجامعوة القادسوية زميوة القوانهالسذارزة مع السؤتسر العمسوع الودولع -2

قانهنع الاسووتثسار والزوورالاب العراقيووة ودورلسووا مووع تفعيوول التشسيووة بالبحوو  السهسووهم 
 س .الاقترادية

مدوووتقبل السذوووارزة موووع الشووودوة العمسيوووة لقدوووم الاقترووواد السقاموووة تحووو  شوووعار -2
  مع رها الستغيرات الإقميسية والدولية السعاصرة الاقتراد العراقع

 السذارزة مع الشدوة السقامة بالسعهد العراقوع لصصو ا الاقتروادي  تحو  شوعار-9
 لو مالها وما عميها س0243 السهازنة الاتحادية 

 . السذارزة مع الشدوة السقامة بالسعهد العراقع لصص ا الاقترادي   -8
اليات عسل حهل  مع زمية  عمهم الحاسبات والريارياتاالسذارزة مع ورشة   -42

 المجان الامتحانية
 السذارزة بالسؤتسر العمسع الثال  لجامعة القادسية بالبح  السهسهم-44

اتر الاستثسار البذري عمى التعميم وسه  العسل مع العالم العربع موع اشوارة صاصوة 
 سلمعرا 



زميوة الادارة والاقترواد تحو  شوعار  السذارزة بالسؤتسر العمسوع بجامعوة الفهموة-40
  نحه تهمير سكن لالاي مع العرا س

 السذارزة مع السؤتسر العمسع الدولع الدابع بجامعة زرب ا -43
 السذارزة مع الشدوة السقامة مع نقابة السحاسبين والسدققين -41
 السذارزة مع السؤتسر العمسع لمزيارة الاربعيشية-45
 عمسية السقامة مع زمية الاداب جامعة القادسيةالسذارزة مع الشدوة ال-42
السذووارزة مووع السووؤتسر العمسووع الوودولع حووهل الحهزسووة والتشسيووة السحميووة مووع -42

 جامعة برج بهعريريج /جسههرية الجزالار الديسقراطية الذعبية
 السهاد التع قس  بتدريدها

 الفمية /القدم السرحمة السادة 
 واقتراد / الاقترادادارة  الثانية  نقهد ومرارف 
 القانهن /القدم العام  الاولى مبادئ اقتراد 
 ادارة واقتراد / الاقتراد الثال  اقتراد دولع

 

 الدورات السذارك بها

 مكان الدورة الدورة
 دورة السحادتة الانفميزية-4
  English language conversationس   

 السعمهماتية سجامعة القادسية  السكتب الاستذاري لخدمات 

0-word processing fundamentals course) س Center Excellence (cef)/AL-Qadissiya university   

3- wide web internet and world   Center Excellence (cef)/AL-Qadissiya university 

1-spread sheet Microsoft unlimited 

potential 

Center Excellence (cef)/AL-Qadissiya university 

  ةالجامعة التفشهلهجي ( Access )دورة معالج البيانات-5
 جامعة القادسية /كمية الإدارة والاقتراد دورة الدماع السدنع الثانهية-2
 جامعة القادسية /كمية عمهم الحاسهب والرياريات دورة قيادة الحاسهب-2
 جامعة القادسية  دورة التعميم الالفترونع-9



 المجان
 السكان المجشة

لجشة مرز استسارات ترشيح الطمبة الستقدمين لمجامعات والسعالد 
  0242-0228لمعام 

رلااسة جامعة القادسية: مرزز التدميم 
 والإرشاد

 كمية الإدارة والاقتراد 0228لجشة انجاز إعسال السؤتسر العمسع ا ول 
 كمية الإدارة والاقتراد 0240-0244التقهيسع لمعام لجشة متابعة إعسال  السؤتسر 

 كمية الإدارة والاقتراد لجشة إعداد بطاقات درجات الطمبة الخريجين
 كمية الإدارة والاقتراد لجشة الجهدة

 كمية الإدارة والاقتراد لجشة متابعة الغيابات 
 والاقترادكمية الإدارة  لجشة إعداد بطاقات درجات الطمبة الخريجين

 كمية الإدارة والاقتراد لجشة متابعة الزي  السهحد
 كمية الإدارة والاقتراد لجشة تهزيع مشحة الطمبة

 كمية الإدارة والاقتراد المجشة الامتحانية
 كمية الإدارة والاقتراد لجشة الاستقبال بالسؤتسر العمسع 

 الشكر والتقدير

 

 جهة الإصدار الفتاب
رلااسة جامعة القادسية :مرز استسارات ترشيح الطمبة  الديد رلايس الجامعة 

 0242-0228الستقدمين لمجامعات والسعالد لمعام 
رلااسة جامعة القادسية :مرز استسارات ترشيح الطمبة  الديد رلايس الجامعة 

 0242-0228الستقدمين لمجامعات والسعالد لمعام 
 لديهانيةمحامظة ا الديد محامظ الديهانية

 كمية الإدارة والاقتراد الديد عسيد زمية الإدارة والاقتراد 
 كمية الإدارة والاقتراد الديد عسيد زمية الإدارة والاقتراد
 كمية الإدارة والاقتراد الديد عسيد زمية الإدارة والاقتراد 
 كمية الإدارة والاقتراد الديد عسيد زمية الإدارة والاقتراد
 كمية الإدارة والاقتراد الديد عسيد زمية الإدارة والاقتراد 
 كمية الإدارة والاقتراد الديد عسيد زمية الإدارة والاقتراد



 
 

CV and scientific 

 Teacher Assistant: Manaf Merza grace 

c.v 

Name: Manaf Merza grace Saidi 

National: Arab 

Nationality: Iraqi 

Religion: Muslim 

And date of birth: Diwaniyah / 4891 place 

Marital status: Married with three children 

Appointment Date: 0030/30002 

The date of obtaining a bachelor's degree: /43230003 

The date of acceptance to graduate studies: 434430008 

The date of obtaining a master's degree: 0830830040 

 

Positions: Decision Economics Department 

Conferences and seminars Co-out 

4-Associate member of the first scientific conference under the slogan (administrative and 

economic sciences fundamental pillar in building the Iraqi economy) in the search marked 

(the role of tourism in the growth of the Iraqi economy). 

0-associate member of the scientific symposium hosted by the Economics Department under 

the banner of (investment in human capital a fundamental pillar of sustainable development) 

to search marked (human investment returns and its impact in education and the labor market 

in selected Arab countries). 

/. Associate member of the Eighth International Scientific Conference of the University of 

Karbala under the slogan (Altamh cognitive administrative, financial and economic 

modernization in the community) to search marked the role of fiscal and monetary policy to 

reduce inflationary pressures in Iraq 

1. Associate Member of the Scientific Conference of the University of Karbala College of 

Management and Economics and place under the slogan (the shift towards a market economy 

in light of the administrative, financial and economic investments) research marked the role 

of knowledge-based economy in the promotion of human development indicators in the light 

of the shift towards a market economy (Iraq analytical study) 

5-participation in the International Scientific Conference of the University of Basra to search 

marked (address financial and administrative corruption from an Islamic perspective) 

3-participation in the Sixth International Scientific Conference of the Law Faculty of the 

University of Qadisiyah marked search (investment Iraqi legal, tax and activate their role in 

economic development). 

2-participation in the Scientific Symposium of the Department of Economics held under the 

slogan of the future of the Iraqi economy in the light of regional and international 

contemporary variables 

9-established participation in the Iraqi Institute for Economic Reform symposium under the 

theme (the federal budget in 004/ and her money for them) 

8. participation in the established Iraqi Institute for Economic Reform Symposium. 

40. Aalmcharkh in a workshop at the School of Computing and Mathematical Sciences about 

the mechanisms of the examination committees 

44 Post-Third Scientific Conference of the University of Qadisiyah marked search 



The impact of human investment on education and the labor market in the Arab world for 

Iraq with a private signal) 

40 Post-Scientific Conference at the University of Kufa College of Business and Economics 

under the slogan (towards the provision of decent housing in Iraq) 

4/-participation in the Seventh International Scientific Conference at the University of 

Karbala 

41-participation in the seminar held in the Association of Accountants and Auditors 

45-participation in the Scientific Conference of the visit Arbain 

43-participation in the scientific symposium held at the Faculty of Arts, University of 

Qadisiyah 

 

43. 

Courses Taught 

 

 

Article phase College / Department 

Money and the banks of the second administration and economy / economy 

The first principles of economy / Public Law Section 

Economy third international management and economy / economy 

 

 

Enrolled in courses 

Venue session 

4-Conversation English course 

 (English language conversation) University of Qadisiyah (IT Advisory Services Office) 

0-word processing fundamentals course)) Center Excellence (cef) / AL-Qadissiya university 

/- wide web internet and world Center Excellence (cef) / AL-Qadissiya university 

1-spread Microsoft sheet unlimited potential Center Excellence (cef) / AL-Qadissiya 

university 

5-cycle data processor (Access) University of Technology 

3-civil defense cycle secondary Qadisiyah University / Faculty of Management and 

Economics 

2-leadership of the University of Qadisiyah cycle computer / Faculty of Mathematics and 

Computer Science 

9-cycle of e-learning University of Qadisiyah 

 

 

 

 

Committees 

Committee place 

Committee sorting students applying to universities and institutes nomination forms for the 

year 0008-0040 presidency of the University of Qadisiyah: Delivery and Extension Center 

Committee completed the first scientific conference in 0008 Faculty of Management and 

Economics 

Follow-up Committee for the realization of the calendar year 0044-0040 Conference Faculty 

of Management and Economics 

The committee preparing the students graduate degrees cards College of Management and 

Economics 

Quality Committee Faculty of Management and Economics 



Follow-up Committee absences College of Management and Economics 

The committee preparing the students graduate degrees cards College of Management and 

Economics 

Follow-up Committee uniforms College of Management and Economics 

Committee Distribution of Students School of Management grant and the economy 

The examination committee Faculty of Management and Economics 

The Commission for Reception Scientific Conference Faculty of Management and 

Economics 

 

 

Thanks and appreciation 

 

Hand book version 

Mr. President of the University of Qadisiyah University presidency: Sort students applying to 

universities and institutes nomination forms for the year 0008-0040 

Mr. President of the University of Qadisiyah University presidency: Sort students applying to 

universities and institutes nomination forms for the year 0008-0040 

Mr. governor of Diwaniyah province of Diwaniyah 

Mr. Dean of the Faculty of Management and Economics Faculty of Management and 

Economics 

Mr. Dean of the Faculty of Management and Economics Faculty of Management and 

Economics 

Mr. Dean of the Faculty of Management and Economics Faculty of Management and 

Economics 

Mr. Dean of the Faculty of Management and Economics Faculty of Management and 

Economics 

Mr. Dean of the Faculty of Management and Economics Faculty of Management and 

Economics 

Mr. Dean of the Faculty of Management and Economics Faculty of Management and 

Economics 

 
 

 


